
 

Programma webinar doorgaande lijn vve  
 

Oberon, CED-Groep en Branchevereniging Maatschappelijke Kinderopvang 

 

Op 28 januari 2025 van 10.00-11.30 organiseert het GOAB ondersteuningstraject een webinar 
over de doorgaande lijn. Het doel van dit webinar is gemeenten, VE-aanbieders en scholen 
praktische handvatten te geven voor een stevige doorgaande lijn, gebaseerd op zowel 
wetenschap als praktijkervaringen. De 5 sprekers delen gedurende het webinar hun 
wetenschappelijke inzichten en praktijkvoorbeelden over het versterken van de doorgaande lijn 
vve.  

Dit webinar wordt opgenomen en is op een later moment terug te kijken. Deelnemers die live 
meekijken kunnen via de chat vragen stellen. Het programma is als volgt:  

 

Introductie  

Dagvoorzitter (Marco Zuidam-Oberon).  

 

Spreker 1: Cathy van Tuijl- Landelijk Expertise centrum Jonge Kind 

Cathy is betrokken bij de onderzoekslijn: doorgaande lijn van peuter naar kleuter. Zij gaat in op 
vragen als: 

• Wat bedoelen we eigenlijk met de doorgaande lijn?  
• Wat kunnen voorschoolse voorziening en school doen om een doorgaande lijn te realiseren?  
• Wat zijn succesfactoren voor een goede doorgaande lijn vve? 
• Wat zegt wetenschappelijk onderzoek over factoren die het succes van de doorgaande lijn 

van voor- naar vroegschool bepalen?  
• Wat zijn bevorderende factoren voor de doorgaande lijn tussen voor- en vroegschool? 

 

Spreker 2: Monique Jeurissen– CED-Groep  

Monique gaat in op de vraag hoe vve-programma's een bijdrage kunnen leveren aan de 
doorgaande lijn. Zij zoomt ook in op rollen en verantwoordelijkheden van de verschillende 
partijen (gemeente, kinderopvang en onderwijs) en hoe er een start gemaakt kan worden met de 
doorgaande lijn.   

 



Spreker 3: Jeroen Korthals-gemeente Hoorn  

De gemeente Hoorn is actief betrokken bij de voor- en de vroegschool om de doorgaande lijn vve 
te versterken. De gemeente Hoorn faciliteert onder meer het project Samen van Start. Jeroen 
Korthals neemt ons mee in het project en in de rol van de gemeente. 

 

Spreker 4: Sandra van Huet - Wij zijn Jong (ve-aanbieder)  

Sandra, beleidsadviseur Pedagogiek, laat zien hoe Wij zijn Jong de doorgaande lijn vve in de 
praktijk aanpakt. Wat werkt hierbij wel (succesfactoren) en wat gaat minder vanzelfsprekend?  

 

Spreker 5: Esmeralda Klomp – Ib’er bij stichting OVO (regio Gorinchem) 

Hoe pakt deze school de doorgaande lijn vve aan? Wat werkt hierbij wel (succesfactoren) en wat 
gaat minder vanzelfsprekend?  

 

 
 
 
 
 

 

 


